
Kor é Vi 

Medlemsmøte 15.05.24 

Ytrebygda Kirke Kl. 18-19 

 

Ordet var fritt på medlemsmøtet, og her er noen av innspillene sortert på tematikk: 

Oppsummering siste tiden: 

Har vært en positiv utvikling i koret, både mht dirigent, brukt av lydfiler, hjemmeside, Ursula-

prosjektet; øving, samarbeidet og konsertene 

Forbedringsforslag/ønsker: 

- Begynne øvingene presis 

- Korte inn pausene 

- Noen må være ansvarlig for å at øvingene kommer i gang når de skal 

- Fokus på få mindre mas på øvingene 

- Ha med blyant og notèr instrukser på øvingene 

- Ha plan for hvilke sanger vi skal ha fremover 

- For mye oppstykket terping 

- Vanskelig med fransk (Cantique), mulig med både norsk og fransk versjon? 

- 10-15 stand-up sanger / gøye sanger man skal kunne utenat 

- Bruke noe tid på hver øving på stand-up sanger 

- Seminar/fokus på stemmebruk 

Bruk av tutti: 

- Det ble informert om at Tutti ikke er den formelle kanalen for å gi beskjed om man ikke 

kommer på en øving. Dette er et automatisk valg i Styreportalen som kommer opp på alle 

arrangement som legges inn i Tutti-kalendere. Men styret ønsker at man som tidligere gir 

beskjed til stemme-ansvarlig om man ikke kan komme på en øving.  

Rekruttering/synliggjøring i lokalsamfunnet:  

- Stikk ned på Blomen en gang til høsten også 

- Stand-up opptreden på Lagunen 

- Opptreden på Arboretet (f.eks. soppens dag) 

- Spør familie og kjente om de vil bli med 

- Del ut flyers på opptredener 

Konserter/turer/samlinger: 

- Ut å reise; til mindre steder, 

- sangerstemner/landsfestival/korfestival 

- følg med på korforbundet;  kortreff ved fjorden f.eks. 

 

 

O.S.  


